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Prvním rokem studuji magisterský obor Molekulární biologie a genetika. Diplomovou práci, ve které se 
zabývám pohlavním chromozomy motýlů, vypracovávám na Entomoligickém ustavu AV.  

Za dobu svého studia jsem si naši fakultu zamilovala a to mě vedlo k většímu zájmu o dění na ní. Dnes se 
již v událostech na přírodovědě poměrně dobře orientuji. Proto bych se ráda aktivně zapojila do hájení 
zájmů naší fakulty ve velkém senátu JU.  

Mezi fakultami panují velké rozdíly a já bych se o tom chtěla dozvědět víc. Prosadit něco na úrovni 
akademického senátu JU je složitý proces, který často trvá dlouho. Je nezodpovědné slibovat vám 
konkrétní změny, ale z postu studenta mě zajímá potenciál inovací v Menze JU. Do čeho se chci ale 
rozhodně obout, je srozumitelné zprostředkování informací o činnosti senátu pro vás pomocí sociálních 
sítí. 


